
49.III.2 - XII sesja Rady Miejskiej, 27 maja 2015 

Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny, odnosząc się do nowej filozofii funkcjonowania Straży Miejskiej, poinformował, że 

dotychczas, podczas wejść do lokali porzuconych posiłkowano się asystą Straży Miejskiej – i 

to się zmieniło, Straż Miejska nie będzie asystować przy tych wejściach, a nieraz dochodzi do 

spisania inwentarza, czy też chodzi o sprawy związane z bezpieczeństwem. Radny uważa, że 

niedobrze się stało, jeżeli takie decyzje zapadły, ponieważ to była jedna z ról Straży 

Miejskiej. Zapytał, czym Straż Miejska będzie się zajmować, jeżeli mandatów nie wystawia i 

w zasadzie jej rola jest coraz bardziej ograniczona. 

Radny wyraził zdanie, że decyzja w tym zakresie powinna być rozważona, tym bardziej, że to 

dotyczy lokali Miasta i mienia Miasta Słupska.  

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/33.html



